《单词百科:submission是什么意思?submission怎么发音?submission的解释和用法》

英语单词submission是什么意思?submission怎么读?submission怎么发音?美加网为您整理了submission的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



submission怎么读

submission的读音:[s b m n]

submission的意思

1、n.投降;屈服,服从;谦恭,柔顺;提交,呈递;

submission的相关词组

1、submission of tender 投标;

- 2、job submission method 作业提交方法
- 3、remote command submission【计】远程命令提交
- 4、in my submission [法] 根据我所持的论点 , 我认为;
- 5、cow someone into submission 用恐吓手段使某人屈服
- 6、submission status 提交状态
- 7、Submission form 提交表格
- 8、Confidential submission 机密呈交
- 9、forecast submission 呈报预测;呈报猜测
- 10、paper submission 论文投稿
- 11、Duplicate submission 一稿多投
- 12、Submission Deadline 提交截止日期;申请截止日期;截稿日期
- 13、Submission queue 提交队列
- 14、Submission Throttling 提交节流;提交调节
- 15、Abstract Submission 摘要提交;提交论文摘要;提交摘要
- 16、Rolling Submission 滚动申报; 滚动新药申请; 机动送审

submission的近义词

- 1、acquiescence n.默认,默许;
- 2、assent vi. 赞成:赞成,如某建议;赞同;
- 3、capitulation n. (有条件的)投降;概要;协议;一系列条款;
- 4、cession n. (领土的)割让, (财产的)转让;
- 5、compliance n.遵守;服从;

submission的反义词

1、resistance n.抵抗;阻力;抗力;电阻;

submission的双语例句

1. Diploma and certificate courses do not normally require the submission of a dissertation.

为获得文凭和证书所修的课程通常不需要提交论文。

2. Her present submission is animated solely by her fear of punishment.

她目前的屈从完全是因为她害怕受罚.

3. They believe that submission in no way implies inferiority.

他们认为服从决不意味着低人一等.

4. The defeated general showed his submission by giving up his sword.

战败将军缴剑表示投降.

5. The army intends to take the city or simply starve it into submission.

军队打算占领该城市或干脆截断其粮食补给迫使其投降。

6. The conquerors believed in crushing the defeated people into submission, knowing that they could not win their loyalty by the victory.

征服者们知道他们的胜利并不能赢得失败者的忠心,于是就认为只有通过武力才能将他们压服.

7. He is not the kind of child who is likely to be cowed into submission.

他并不是那种吓一吓就可能就范的孩子.

8. Able to make interpretation of delivered data correlated to the submission.

负责解释递交的相关资料.

9. Submission of plan by Tenderer at stage two (detail plan) shall consist of the following.

第二阶段方案(深化方案)征集单位须提交的成果包括以下内容.

10. They had cloyed him with obedience, and surfeited him with sweet respect and submission.

她们在他面前百依百顺, 甜言蜜语, 卑躬屈膝.

11. His idea of diplomacy was to beat the other party and make them submission.

他的外交思想就是击败对手使其就范.

12. A written submission has to be prepared.

必须准备一份书面报告。

13, a gesture of submission

投降的手势

14. For this purpose, the Permit Holder shall provide sufficient copies of submission.

因此, 许可证持有人须提供足够数量的文件副本.

- 15. They reasoned that the French army and the British Navy together would beat German into submission.
- 一般人以为法国陆军和英国海军在联合作战上一定可以击败德国.
- 16. The new Center at better receiving and better informing travelers during submission of Schengen visa applications.

新落成的中心旨在申根签证申请者递交材料过程中更好地被接待及告知想咨询的信息.

17. They prepared a report for submission to the council.

他们准备了一份报告要提交给理事会。

18. I wish you would make a proper submission to him.

我愿你对他作合宜让步.

以上是美加网为您整理的submission怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

https://dict.tjqzz.com/submission

